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Wloclawek.O3 .06.2016

Pan
Nlarek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

zvracam sip z prosb4 o podanie kiedy i ile przeprowadzono konfioli wrT"".h przeglqd6w gwarancyjnych wraz , r.r*"gu*i p."" _yt oo*y"t *
?duru ,,R-ewitalizacli snrego Miasta we lrrtoctawku ,,-Ku rlriire',-eteient t
. P rze budowa Stare go Rynku',.

- Biorqc pod uwagQ stan rnwestycji po dw6ch latach od zakoirczeniaprac orzvplany budowy fontaany 
. 
( zanieclianej w 20l i roku *r* ,"' )^run4

dokumentacji ) w/w pytanie jest w pehi zasadne, rym bardziei, ze w nakcieprzebudowy 
ftarego Rynku 

.znieniajqc projekt, popehione zostaty U*Oropowai:ne bipdy w rozwi4paniach technicznyih. Sualwa f*tu*v ,potggo.l.tylko problem kanarizacli deszczowej, kt6ra powinna stai sip po"i*iot"o,
zlecenia ekspertyzy, poniewaz wszelkis opinie zglaszane dotyciJzas *,r*"lekcewazone.

W pelni utoZsamiam.sip ze zgtaszal4cymi sip do przetargu na budowgfqnrenny, ze nie ma takiej mozliwoSci ieby *yOuaowae ;q ;hil.a ,rr"ariOczywistoi6 takiego stanowiska jest zgodna , ."uro-Gr"rn nuytJn_iu
poszczeg6lnych prac.

r jeszcze jedno. wykonana dokrrmentacja projektowa na budowp fontarrny
lest tak naprawdg w duzym s1o-puu t oocepcyinym opisem prac o duzejswobodzie do zrnian, a co zatym i&ie *go."ntu.i lraso*o-nnanrory.r i opnaglq potrzeb4 poprawek po ,,rewitalizacji' bez wska"ania odpowiedzijnych.
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